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Z A P I S N I K 

 
11. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

četrtek, 14. junija 2024, 
ob 17.00 uri, v Domu na Smrekovcu, Bele Vode 37, 3325 Šoštanj. 

 

 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Martin Šolar, Roman Ponebšek in  Jožef Bobovnik. 
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Igor Oprešnik, Bojan Rotovnik, Aldo Zubin in Bojan Rotovnik. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja), Andreja Senica (MDO 
PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk 
(MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Damjan Debevec 
(MDO PD Notranjske), Peter Požun (namestnik MDO PD Zasavja) in Marija Kuhar (MDO PD 
Primorske). 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), 
Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS) in Manca Ogrin (predstavnica PZS za odnose z 
javnostmi). 
Opravičeno odsotni: Miha Habjan (podpredsednik), Damjan Debevec (voljeni član), Aleš Drekonja 
(voljeni član), Milena Brešan (voljeni član), Jakob Zupanc (voljeni član), Manja Rajh (Savinjski MDO 
PD),Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine), Robert 
Pritržnik (Komisija za gorske športe), Ivan Resnik (Gospodarska komisija), Atila Armentano (Komisija 
za turno kolesarstvo), Matej Kocbek (Vodniška komisija), Ana Skledar (Mladinska komisija), Uroš 
Zagoričnik (Komisij za planinske poti) in Oto Žan (Komisija za alpinizem). 

 

 
Zbrane so pozdravili predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan in predstavil predlagan dnevni 
red. Prisotnih je bilo 15 članov z glasovalno pravico, to je 62,5 %.  

 
SKLEP 1/14-6-2024: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 11. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 10. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Rebalans finančnega načrta PZS 2024  

4. Predlog za spremembo MDO PD  

5. Predlog za zamenjavo parcel na Veliki planini  

6. Predstavitev e - Planinski vestnik  

7. Termini osrednjih dogodkov PZS v letu 2025  

8. Informacija o delovanju komisij PZS  

9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora   

10. Razno  
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Ad. 1. Potrditev zapisnika 10. seje UO PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da je na zapisnik nismo prejeli pripomb. Razprave ni bilo. 
SKLEP 2/14-6-2024: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 10. seje upravnega odbora, z dne 14. 3. 
2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti: 

• Zbor načelnikov KA 

• Zbor načelnikov KGŠ 

• Triglav je naš (Ponatis) 

• Hodim, torej grem 

• Zemljevid Ratitovca 

• Tekme svetovnega pokala in kvalifikacij za OI 

• DP v športnem plezanju 

• Izpiti za alpiniste 

• Alpinistični tabori 

• Donacija za koče - Helios 

• Tekmovalno turno smučanje, zaključek sezone, pridobitev kategorizacije športnikov 

• Razpis Slovenija planinari 

• Skupščina PZS 

• Skupščina EUMA in BMU 

• SPOT Poljčane 

• Gorski bivaki za bele vrhove 

• Tedni vseživljenjskega učenja 

• Poziv za zbiranje predlogov sprememb Statuta PZS 

• Novinarska konferenca pred pričetkom poletne sezone skupaj z GRZS na Golteh 
 
Jožef Bobovnik je pohvalil izvedbo in organizacijo SPOT v Poljčanah. Sledila je razprava glede 
sofinanciranja SPOT-a. 
Jože Rovan je podal informacijo glede informacij o možnosti prodaj koč PD Jesenice. PD ima 5 koč: 
Erjavčeva koča na Vršiču, Tičarjev dom, Koča pri Savici, Koča na Golici in Zavetišče pod Špičkom. Po 
sestanku z PD Jesenice je bilo obrazloženo, da s prihodki koč in po drugi strani stroški in kredit za 
izvedene obnove (predvsem Koče pri izviru Soče) ne omogočajo normalnega delovanja, predvsem pa 
so pred izzivom nujne obnove ostalih koč. Premišljujejo, da bi eno od koč, ki je v 100% lasti društva 
prodali (Erjavčevo, Tičarjevo ali pri izviru Soče) in z izkupičkom obnovili ostale 4 koče. Vodstvo PZS si 
seveda tega ne želi, podana je bila tudi pobuda za morebiten prevzem koče s strani drugega društva. 
Sledila je razprava. Zaključek pa je enoten, da se bomo morali obrniti  na pomoč na državo , drugače 
bo prišlo do dodatnih prodaj koč zaradi nezmožnosti društev za izvedbo obnov.  
 
Prisotnih je bilo 16 članov z glasovalno pravico, to je 66,7 %. 

 
Ad. 3. Rebalans finančnega načrta PZS 2024 

Urša Mali je povedala, da pri članarini načrtujemo 2% povečanje prihodkov na osnovi trenda rasti 
članstva. Iz letnega programa športa imamo odobrena sredstva v vrednosti 764.773,63 EUR, kar je za 
1% več kot v preteklem letu. Na novo smo prejeli sredstva za člansko reprezentanco v turnem 
smučanju in povezovanje športnih in invalidskih ter dobrodelnih društev in zvez. S strani Fundacije za 
šport so že znana sredstva za programe D1 in D2 (reprezentance v športnem plezanju, alpinizmu in 
turnem smučanju) ter programe založništva v športu (Planinski vestnik in priročnik Športno plezanje). 
Vrednosti programov D3, D4 in RR načrtujemo v vrednosti lani odobrenih. Z Uradom za mladino je 
podpisana nova dvoletna pogodba, vrednost za leto 2024 je 26.725 EUR, kar je za 1% več kot leta 
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2023. Med sredstvi EU smo razpisu Erasmusa v vrednosti 6 tisoč EUR dodali še pilotni projekt 
mladinsko delo proti prekarnosti mladih (sofinanciranje plače mladinskega delavca v obdobju 2024-
2027), za leto 2024 je vrednost 16.850,40 EUR. Med drugimi prihodki so dodana nova sredstva 
Ekosklada 9.986 EUR za projekt »z JPP do dolin in peš do višin« in MOVIT-a 500 EUR za inkluzijski 
pohod v okviru evropskega tedna mladih. Povečana je tudi vrednost sofinanciranja plače strokovnih 
delavcev v programu nacionalne panožne zveze, saj bo ministrstvo od 1. julija naprej sofinanciralo 
štiri plače. Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 3/14-6-2024: Upravni odbor PZS, na podlagi sklepa Skupščine PZS 2023, potrjuje rebalans 
proračuna PZS za leto 2024 v predlagani obliki. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4. Predlog za spremembo MDO PD 

Jože Rovan je povzel, da je Upravni odbor leta 2014 v skladu s Statutom PZS določil območja 
delovanja MDO PD. Območja so definirana glede na občine oz. na podatek v kateri občini ima 
posamezno društvo sedež. Preglednica je priložena v gradivu za sejo. Takšna razdelitev ustreza 
uveljavljeni praksi, podaja pregledno in jasno razdelitev ter tudi ob morebitnem novem društvu, poda 
jasni odgovor kateri je matični MDO PD. 
Specifika se pojavi pri PD Avtomontaža (trenutno MDO PD Notranjske): 

- da je nastalo na osnovi nekdanjega podjetja s sedežem v Ljubljani 
- da je večina članstva z območja Ljubljane 
- da imajo poti in kočo na Gorenjskem 

Edini razlog, da je bilo društvo zavedeno pod MDO PD Notranjske, je njihov trenutni uradni poštni 
naslov na zasebnem naslovu, ker društvo nima upravnih prostorov. V vseh ostalih pogledih pa 
društvo najbolj tangira na območje MDO PD Ljubljane. Društvo je podalo pobudo za spremembo. 
Sledila je kratka razprava. 
 
SKLEP 4/14-6-2024: Upravni odbor PZS na podlagi 32. člena Statuta PZS, umesti Planinsko društvo 
Avtomontaža, Goričica pod Krimom 31, 1352 Preserje, matična številka 1207083000, iz MDO PD 
Notranjske v MDO PD Ljubljana. 
Sklep je bil sprejet (15 Za, 1 PROTI – Marjana Brezovšek). 

 
Ad. 5. Predlog za menjavo parcel na Veliki planini 

Damjan Omerzu je povzel, da ima PZS neposredni bližini Domžalskega doma na Mali planini zemljišče 
740/3 k.o. Črna. Planinsko društvo Domžale že leta 2020 podalo pobudo za ureditev lastniških 
razmerij na zemljišču PZS na Veliki planini. Pobuda je bila naslovljena kot prenos lastništva na PD oz. 
dolgoročni najem zemljišča. S strani vodstva PZS je bilo podano stališče, da samo na podlagi 
zgodovinskih dejstev ni osnove za neposredni prenos lastništva parcele iz PZS na PD. V nadaljevanju 
je bilo izvedenih več sestankov na to temo. Sam Domžalski dom in pomožni objekti namreč že segajo 
preko lastniških meja in lahko to zemljišče v bližini pomaga pri rešitvi. 
Osnovni interes PD Domžale je pridobiti zemljišče okoli in nad domom (ureditev obstoječega stanja in 
možnost za gradnjo vodnega zajetja in druge razvojne možnosti). Lastnik je AS Mala planina. 
V skladu z načrtom upravljanja nepremičnin PZS, se lahko zemljišča namenijo za menjavo, če s tem 
izboljšamo rabo za namen planinstva. Zato se predlaga rešitev v smeri menjave zemljišča z AS.  
RAZPRAVA: Bojan Rotovnik je povedal, da PZS že leta strmi k tem, da se male parcele ali prodajo ali 
oddajo. Predlagal je, da dotične parcele ne prodamo, ampak se namenijo predlaganemu planinskemu 
namenu. Enakega mišljenja je bil tudi Igor Oprešnik. Jurček Nowakk je podal mnenje, da so se 
pogovarjali, da se parcela proda PD Domžale. 
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SKLEP 5/14-6-2024: Upravni odbor PZS podpira izvedbo menjave zemljišča 740/3 k.o. Črna za 
povečanje funkcionalnega zemljišča okoli Domžalskega doma na Mali Planini in pooblašča vodstvo 
PZS za nadaljnje dogovore. Usklajen predlog UO PZS obravnava na eni izmed naslednjih sej UO PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
 
Ad. 6. Predstavitev e-Planinski vestnik 

Damjan Omerzu je predstavil idejno rešitev za uvedbo elektronske verzije Planinskega vestnika. 
Dejstvo je namreč, da je ta korak dolgoročno nujen za ohranjanje revije. Tiskana naklada vsa leta 
počasi, ampak vztrajno pada. Z elektronsko verzijo pa prihajamo korak bližje obstoječim in tudi 
potencialnim novim bralcem vsebin. Vzpostavitev e-verzije ne pomeni ukinitev tiskane verzije, 
temveč bosta obe verziji v bodoče delovali vzporedno in se bo vsak naročnik odločil katero možnost 
bo izbral in bral. Izbrana je obstoječa plaforma za e-revije, ki jo uporabljajo tuje in tudi nekatere 
slovenske revije in časopisi. Omogoča dobro uporabniško izkušnjo in tudi ne predstavlja dodatnega 
tehničnega uredništva, ampak se vsi podatki preberejo iz končne datoteke, ki jo uredništvo pripravi 
za tiskano verzijo. Branje je omogočeno na računalniku in na mobilnih napravah. 
To ni prvi poskus uvedbe e-verzije. Pred približno desetimi leti se je eno leto že izdajalo tudi e-verzijo, 
ampak med naročniki ni bilo odziva. Dejstvo pa je, da je v tem času bistveno napredovala tehnika, 
prav tako so se bistveno spremenile tudi bralne navade. 
RAZPRAVA: Igorja Oprešnika je zanimal znesek letne naročnine. Damjan Omerzu mu je podal odgovor 
da še ni določena, po prvih preračunih bi lahko bila okoli trideset odstotkov nižja od naročnine 
tiskanega izvoda. Prav tako bi bil možen ogled izvodov za 2 leti nazaj. Štefana Kozaka je zanimalo ali 
bi imeli društva tudi možnost naročnine (1 naročnina – 1 računalnik). Peter Požun je predlagal, da se 
premisli, ali bi bilo možno imeti paket kjer bi se dostopalo npr. do 10 naprav naenkrat. Jurčka 
Nowakka je zanimalo, ali bi bila možna naročnina na tiskano in e-verzijo, ter da bi se Planinski vestnik 
prevedel tudi v angleški jezik. Damjan Omerzu mu je odgovoril, da se o prevodu ne razmišlja. Bojan 
Rotovnik podpira e-izdajo. Fan kozak je dodal, da bi bilo dobro premisliti tudi o izdaji e-vodnikov. 
Marjana Brezovšek podpira e-izdajo in prevod v ANG jezik. Nika Bertonclja je zanimalo, ali se bo 
ponudnik obdržal še 10 let na tej platformi. Marija Kuhar pozdravlja izdajo e-verzije, saj imajo 
zamejska društva težave z dostavo pošte.  
 
SKLEP 6/14-6-2024: Upravni odbor se seznanja s uvedbo elektronske verzije Planinskega vestnika. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Termini osrednjih dogodkov PZS v letu 2025 

Damjan Omerzu je predstavil termine osrednjih prireditev v letu 2025. 
RAZPRAVA: Dušan Plesničar je dal pomislek na datum skupščine, saj je to na velikonočni petek in ni 
primeren datum. Damjan Omerzu mu je odgovoril, da se bo za datum skupščine še premislilo. 
 
SKLEP 7/14-6-2024: Upravni odbor sprejema datume osrednjih prireditev PZS v letu 2025: 
Dan slovenskih planincev, sobota, 14. junij 2025 
Podelitev najvišjih priznanja PZS, sobota 6. december 2025 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 8. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS 

Ni bilo najav. 

 
Ad. 9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Marjano Brezovšek je zanimalo glede tečajev za mladinskega vaditelja (MV). Predlagala je redne letne 
sestanke koordinacije MDO-jev. Podala je pripombo na kratek rok prijav za razpis Slovenija planinari. 
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Obvestila je prisotne, da želi podjetje »Poštni predali« postaviti vetrne elektrarne na drugi del okolice 
Maribora (Plešivec in okolica, Makole) in je predlagala, da se PZS pozanima o tem. 
 
 
 
 
Ad. 10. Razno 

Marija Kuhar je podala pripombo, da je že nekajkrat videla objavo na spletni strani brez navedbe 
avtorja. Damjan Omerzu ji je odgovoril, da morajo to takoj sporočiti na PZS, saj mora biti avtorstvo 
navedeno. 

 
Seja je bila končana ob 19.30 uri.  

 
Po končani seji je sledil ogled dokumentarnega film Zgodovina planinstva v zahodnem delu Šaleške 
doline (PD Šoštanj, ki so ga pripravili za 130-letnico PD Šoštanj). 

 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 

 

Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 
 


